



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P22160

**Lifting the Requirements of Rapid Antigen Tests and
Measuring of Body Temperature for Students**
取消學生快速抗原測試及量度體溫安排

The Education Bureau announced the following updated arrangements to be commenced from 16 March 2023:

- i. Students are no longer required to undergo daily RATs before going to school.
- ii. Students are no longer required to check their body temperatures before returning to school. Students are also not required to submit the “Record for Body Temperature and Rapid Antigen Test” through the eClass app.
- iii. All teachers, school staff, students and visitors are no longer required to check their body temperatures upon entry into the school premises.

If students develop symptoms (e.g. fever and cough), they should seek medical advice as soon as possible, should not go to school, should undergo self-arranged RAT and wear masks. For students with positive test results, they should inform the school immediately.

For asymptomatic persons with positive test results, they can go out on their will or go to school, but they should take proper personal hygiene measures according to the recommendations of Centre for Health Protection (CHP), including wearing masks at all times and avoid having contact with high-risk individuals or having meals with other people at the same table. In addition, they should not go to crowded places and attend mass gatherings in order to lower the risk of transmission. Infected persons should constantly observe their own health condition, and seek medical advice as soon as possible if symptoms develop or worsen. For health advice for infected persons, please refer to the following information: <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/tested-positive.html>

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

教育局宣布由 2023 年 3 月 16 日起更新以下的安排：

- i. 所有學校無須要求學生每日回校前完成快測。
- ii. 所有學校無須要求學生每天回校前量度體溫，學生亦無須透過 eClass app 遞交「量度體溫及快速抗原測試記錄」。
- iii. 所有學校教職員、學生及訪校人士無須於在進入校舍前量度體溫。

如學生出現病徵（例如發燒、咳嗽等），應盡快求醫以獲得及時的治療，不應回校上課，並應自行進行快測及佩戴口罩，如結果呈陽性，學生須即時通知校方。

如檢測陽性的人士沒有出現病徵，可自由外出或上課。感染人士於檢測陽性後應安衛生防護中心建議時刻佩戴口罩，避免接觸高危人士或與其他人同桌用膳，亦不應前往人多擠迫的地方及參與大型聚會，以減少病毒傳播的風險。感染人士應時刻留意自己的身體狀況，如出現症狀或病徵惡化，應盡快求醫。有關感染人士的健康建議可參考以下資料：<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/tested-positive.html>

如有任何查詢，請與校務處職員聯絡（電話：2497 7110）。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學


Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
14th March 2023 二零二三年三月十四日

